

《单词百科:neoplastic是什么意思?neoplastic怎么发音?neoplastic的解释和用法》

英语单词neoplastic是什么意思?neoplastic怎么读?neoplastic怎么发音?简答网为您整理了neoplastic的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



neoplastic怎么读

neoplastic的读音:[ni: 'plæst k]

neoplastic的意思

1、adj.赘生(物)的,(肿)瘤的;(绘画的)新造型主义的;

neoplastic的双语例句

1、A patient with advanced neoplastic disease often presents with anemia.

晚期肿瘤病人常有贫血.

2、Lobular CIS consists of a neoplastic proliferation of cells in the terminal breast ducts and acini.

小叶原位癌由末端乳腺导管与腺泡内的瘤性细胞增生形成.

3、Follicular cyst is one of the common no neoplastic cysts closely related with gynecologic endocrine dysfunction.

卵泡囊肿是妇产科临床上常见的一种非赘生性囊肿,与妇科内分泌功能紊乱密切相关.

4、Lobules of neoplastic cells have an intervening stroma with characteristic lymphoid infiltrates.

肿瘤的细胞团间的间质以淋巴浸润为特征.

5、The neoplastic glands are long and frond-like , similar to those seen in a villous adenoma.

肿瘤腺体长并呈叶状,与绒毛状腺瘤所见相似.

6、To master concept , differences between neoplastic and nonneoplastic hyperplasia.

掌握肿瘤的概念、肿瘤性增生和非肿瘤性增生的区别.

7、However , the neoplastic cells show pleomorphism, with hyperchromatic nuclei.

肿瘤细胞的多形性明显,细胞核深染.

8、The neoplastic glands are more irregular with darker (hyperchromatic) and more crowded nuclei.

腺体不规则,并有深染的、密集细胞核.

9、Instead, rows of infiltrating neoplastic cells with marked pleomorphism are seen.

相反,可见异型性明显的肿瘤细胞的成行排列.

10、Bronchoalveolar lavage detected neoplastic cells and an increased number of lymphocytes.

支气管肺泡灌洗检测到肿瘤细胞和淋巴细胞的数量增加.

11、Many of the neoplastic cells have clear vacuoles of mucin.

很多肿瘤细胞有明显的黏液空泡.

12、 Normal and neoplastic tissues can usually be transplanted.

正常和肿瘤组织一般都能移植.

13、 Whether ECD represents a reactive or neoplastic process has been debated since its initial description.

自从ECD最初被描述,就一直争论它是反应性还是肿瘤性病变.

14、 However, neoplastic proliferation and apoptosis are the essential process.

而细胞的增殖与凋亡是其基本过程.

15、 Examination of the sputum for neoplastic cells may establish the diagnosis in some cases.

检查痰中瘤细胞,可对某些病例作出诊断.

以上是简答网为您整理的neoplastic怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更

多关于neo

plastic的用法、neopl

astic的释义、neoplastic的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/neoplastic>